
                                                             Protokół  Nr XL I/2018 

                      Sesji Rady Gminy w Oksie odbytej w dniu  21 sierpnia  2018 roku . 

 

 

        Otwarcia Sesji dokonał  Przewodniczący Rady Gminy w Oksie Pan Zbigniew Bełtowski witając 

zgromadzonych uczestników Sesji. Wójta Gminy  wraz z przybyłymi pracownikami oraz 

przedstawiciela społeczeństwa. Przewodniczący Rady zapoznał z porządkiem obrad który został 

poddany pod głosowanie. Wszyscy jednogłośnie byli za jego przyjęciem. Na stan 15 radnych udział 

w Sesji wzięło 14 radnych zgodnie z załączoną listą obecności więc sesja jest prawomocna do 

podejmowania uchwał. 

 

Porządek obrad : 

 

1. Otwarcie Sesji, powitanie uczestników, stwierdzenie quorum. 

2.Interpelacje radnych. 

3.Podjęcie  deklaracji Rady Gminy o chęci realizacji projektu pn. ,, Uporządkowanie  gospodarki 

wodno- ściekowej w aglomeracji Oksa  w miejscowości Oksa i Popowice. 

4.Zapytania i wolne wnioski . 

5.Udzielenie odpowiedzi na interpelacje radnych. 

6.Zamknięcie obrad. 

 

Ad. 2 

 

Podczas obrad tej Sesji interpelacji nie było . 

 

Ad. 3. 

 

Podjęcie deklaracji 

 

W tej sprawie głos zabrali : 

 

- radny z Oksy Adamczyk Ryszard  - poinformował iż z różnych danych wynika że Gmina Oksa jest 

najmniej zadłużona i nie wyobraża sobie aby coś można zrobić bez zaciągania kredytów,                         

w krytycznych warunkach pracują pracownicy Urzędu, w innych miejscowościach zostały wykonane 

drogi do  pól w asfalcie natomiast w Oksie i Popowicach nie, mieszkańcy długo na to czekali więc 

stawia formalny wniosek o przyjęcie  tej deklaracji i przystąpienie do realizacji tych zamierzeń jakie 

zostały określone. 

- radna z Rembiechowy Anna Ponicka – aby zastanowić się czy nas stać na taką inwestycję ponieważ 

po rozeznaniu w terenie do kanalizacji trzeba  dużo  dokładać a nas jako małą gminę nie będzie stać 

na dokładkę oraz już w przyszłych latach nic nie zostanie zrobione na naszym terenie . 

Skarbnik Gminy poinformowała iż musimy zaciągnąć 15 mln. kredytu na 15 lat gdzie przez 2 lata 

będzie karencja spłaty natomiast później trzeba spłacać. 

- radny z Zakrzowa Dąbrowski Wojciech – czy będzie gminę stać  aby spłacać taki kredyt. 

Zabrał głos Wójt Gminy apelując o rzeczową merytoryczną dyskusję informując iż  każdy samorząd 

się zadłuża, odbyły się już cztery przetargi na kanalizację, na razie nie ma projektu na Popowice, 

musimy to robić etapami, wiele lat czekaliśmy na tak dużą inwestycję na pewno eksploatacja nie 

będzie tania lecz szkoda tych zabiegów przez wiele lat, szukamy wszystkich możliwości by ta 

inwestycja została zrealizowana. 

- radna z Rembiechowy Anna Ponicka – czy da się z tego projektu wycofać natomiast zrobić 

przydomowe oczyszczalnie ścieków 

- radny z Oksy Krzysztof Kolekta -  aby Pani Skarbnik przygotowała kalkulację spłat czy jesteśmy    

w stanie spłacać 



- radny z Oksy Adamczyk Ryszard – było wcześniej realizować te zamierzenia gdyż były wszystkie 

uzgodnienia  lecz  były protesty. 

-  Przewodniczący Rady – aby podjąć działania, zacząć oszczędzać na każdym szczeblu i dążyć do 

tego aby zostało coś zrobione 

- radny z Węgleszyna Popiół  Adam – aby przesunąć podjęcie  deklaracji na następną Sesję, by 

Skarbnik przedstawiła kalkulację kosztów oraz czy nas  będzie stać na spłatę kredytu 

- radny z Oksy Kolekta Krzysztof – jeżeli nas stać na dokładkę  do oświaty, rozbudowę                                 

i wyposażenie  jednostek  OSP to powinno nas stać na spłatę kredytu 

- Przewodniczący Rady Gminy – proponuje  przesunąć podjęcie deklaracji Rady Gminy o chęci 

realizacji projektu pn. ,, Uporządkowanie gospodarki wodno – ściekowej w aglomeracji Oksa                  

w miejscowości Oksa i Popowice na następną Sesję 

- radny z Oksy Adamczyk Ryszard -  aby zreorganizować pracę oświaty tak aby nie dokładać 

- Przewodniczący Rady – już dawno zostały zlikwidowane szkoły a my nadal dokładamy do oświaty, 

by spotkać się np. przewodniczący komisji oraz podjąć działania co dalej robimy gdyż po analizie 

dokumentów dot. oświaty wynika że nadal zwiększamy dokładkę do oświaty a są obawy o spłatę 

kredytu. 

Zabrał głos radny Adamczyk który poinformował iż na najbliższej Sesji będziemy głosować 

informację  z realizacji budżetu gminy za I – sze półrocze 2018 roku , proponuje by pozostać po Sesji 

i odbyć  posiedzenie Komisji Rewizyjnej oraz Komisji Budżetu i Finansów gdyż są to tematy                 

w planach pracy Komisji. 

Przewodniczący Rady zwrócił się  pytaniem do radnego Adamczyka  czy jego wniosek w sprawie 

podjęcia deklaracji jest aktualny, radny poinformował iż ma nadzieję że jego wniosek zostanie 

poddany pod głosowanie  jak nie na tej to na następnej Sesji. 

Przewodniczący Rady poinformował iż w związku z tym że dyskusja na temat oczyszczalni 

wszystkich nie przekonała przesuwamy przyjęcie deklaracji na następną Sesję. 

Wniosek ten został poddany pod głosowanie, za jego  przyjęciem głosowało 13 radnych natomiast 

jeden radny wstrzymał się od głosu. 

 

W związku z wyczerpaniem tematyki Sesji Przewodniczący Rady podziękował za udział w obradach 

oraz dokonał zamknięcia obrad.. 

Protokólant:J.Mróz 

 

 


